



Paraît le lundi matin
Published every Monday morning

Abonnements \$4 par an
Subscriptions \$4 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit:

"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Bureau de Poste: 465 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal.
Toutes communications se rapportant à la rédaction, devront être adressées comme suit:
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville, Montréal

(o)
All communications relative to advertisements or subscription should be addressed simply as follows:

"THE MUNICIPAL GAZETTE"
Post Office Box: 465 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal
All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

"THE MUNICIPAL GAZETTE"
City Hall Montreal.
Telephone Main 4240.

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 8 janvier 1912

M. Ainey, président. Tous présents.

1.—L'Agent des Achats et des Ventes fait rapport que le travail de son bureau s'accumule tellement qu'il est absolument nécessaire d'augmenter son personnel et recommande d'engager M. E. Laurence comme commis à l'essai pour un mois et ce au salaire fixé au budget pour un commis au Département des Achats et des Ventes.

Résolu: Suivant que recommandé.

2.—Le Trésorier soumet l'état de la caisse au 31 décembre dernier.

Déposé aux archives.

3.—Le Président du Bureau des Evaluateurs recommande que M. L. E. Héту, employé de son bureau, soit transféré à l'enregistrement et soit remplacé par M. R. Girard qui est actuellement au département de l'enregistrement, M. Héту étant notaire, ses services seront plus utiles dans ce dernier département.

Résolu: Suivant que recommandé.

4.—Le Président du Bureau des Evaluateurs fait rapport qu'il a eu une entrevue avec le Maire de Westmount au sujet d'une lisière de terrain dans les limites de la Cité de Montréal, et qui appartient à ladite ville de Westmount, sur laquelle une taxe a été imposée par ladite Cité de Montréal, et suggère, vu que la ville de Westmount est prête à céder cette propriété à la ville en vue d'élargir l'Avenue Westmount; que cette charge pour taxe soit radiée des livres et que la Cité accepte la cession de cette propriété gratuitement et sans conditions.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que l'offre de la ville de Westmount de céder cette lisière de terrain gratuitement et sans conditions soit acceptée, et que Son Honneur le Maire et le Greffier soient autorisés à signer le contrat et il est en outre

Résolu: Que le Trésorier soit autorisé à effacer du rôle la taxe imposée sur ladite lisière de terrain.

5.—Le Chef du Département des Incendies fait rapport qu'il a examiné la soupape dite Safety ent de la Shea Sales Company et déclare que cette soupape serait une grande protection pour les citoyens, cette soupape devant être adoptée aux réservoirs à gazoline et recommande qu'une loi soit passée afin d'en rendre l'usage obligatoire.

Résolu: De recommander au Comité de Législation l'em-

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 8th January 1912.

Present: All the members of the Board. Mr. Ainey in the chair.

1.—The Purchasing and Sales Agent reported that, owing to pressure of work in his office, his staff had become insufficient, and he recommended that Mr. E. Laurence be appointed, on trial, for one month as clerk, in his office, at the salary fixed in the budget for a clerk in the Purchasing Department.

Resolved: To concur in said recommendation.

2.—The Treasurer submitted cash statement up to the 31st December last.

Filed of record.

3.—The President of the Board of Assessors recommended that Mr. L. E. Héту, employed in his office, be transferred to the registration Department and replaced by M. R. Girard, who is now employed in said department; Mr. Héту being a notary, his services will be more useful in the registration branch.

Resolved: To concur in said recommendation.

4.—The President of the Board of Assessors reported that he had an interview with the Mayor of Westmount in connection with a strip of land situated within the limits of the City of Montreal and owned by the said Town of Westmount, on which a tax has been levied by the City of Montreal, and suggested that, inasmuch as the Town of Westmount is willing to cede said strip of land to the City for the purpose of widening Westmount Ave., such tax be written off and that the City accept the cession of said strip of land gratuitously and unconditionally.

Resolved: To report to Council, recommending that the offer from the Town of Westmount to cede the said strip of land to the City gratuitously and unconditionally be accepted and that His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized to sign the deed of cession.

It was further

Resolved: That the City Treasurer be authorized to write off the tax imposed on said strip of land.

5.—The Chief of the Fire Department reported that he had examined the Safety Vent Valve of the Shea Sales Co. and that the said valve would efficiently protect the citizens if gasoline tanks were provided with the same, and